

Discover the Hidden Treasures of Yunnan



TC: CHN-GT7YRO

HIGHLIGHTS

- ✓ No shopping, no entering the store
- ✓ Lijiang Ancient Town
- ✓ Ice Tower Forest Cableway
- ✓ Yulong Snow Mountain Scenic Area
- ✓ Blue Moon Valley
- ✓ Lugu Lake Women's Kingdom
- ✓ Shaxi Ancient Town
- ✓ Dukezong Ancient Town
- ✓ Songzanlin Temple
- ✓ Guishan Park
- ✓ Utopia-Santorini
- ✓ Dali Ancient Town-Foreigner Street

PACKAGE INCLUSIVE

- ✓ Return Kuming air ticket
- ✓ 09 nights hotel accommodation based on twin sharing;
- ✓ Meals as per our itinerary;
- ✓ Tour are conducted in Mandarin
- ✓ Admission fee as per itinerary

PACKAGE EXCLUDES

- ✓ Compulsory Tour @ RMB600 / Pax as mention below;
 - Take a Mosuo pig trough boat to visit the lake at Dalushui Wharf + Blue Moon Valley with battery car
 - Erhai Ecological corridor, Jeep travel photography
- ✓ Driver & Guide Tipping : RMB 25 /Pax/ Days
- ✓ Tipping to Tour leader (If any): SGD2 Pax/Days
- ✓ Airport taxes & Fuel surcharges
- ✓ Incidental bill and other personal expenses

DAY 01 SINGAPORE - KUMMING

(MOB/—/Dinner)

Assemble at Changi Airport flight to **Kunming**. After dinner transfer to hotel for your rest

Hotel: Hengsheng Hotel or similar local 5*

DAY 02 KUMMING - DALI

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, take a luxury bus to Dali, **tour Santorini** (including the upward battery car), visit **Xizhou Ancient Town**, surf the corner building, and the Internet celebrity wall, and check in to the hotel after dinner.

Hotel: Courtyard Lirenhua Resort Hotel or similar local 4*

DAY 03 DALI-LUGU LAKE

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, take a bus to Lugu Lake, arrive at the Lugu Lake Observation Deck to see the panoramic view of **Lugu Lake**, go to the Rige Observation Deck to see the beautiful scenery of Lugu Lake, stroll along the Rige Peninsula, visit the **Mosuo Museum**, and participate in the Mosuo bonfire party after dinner

Hotel: 4 ★ Sea environment boutique homestay or the same class

DAY 04 LUGU LAKE- LIJIANG

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, at your own expense: pig trough boat to cruise the lake (around the island) at Daluoshui Wharf, climb **Liwubi Island**, visit the Buddhist holy site Liwubi Temple, end the pleasant journey and return to **Lijiang Ancient Town** and **Sifang Street!**

Hotel: Duofu Resort or similar Local 5*

DAY 05 LIJIANG

After breakfast visit **Jade Dragon Snow Mountain**-The mountain is part of Yulong Snow Mountain National Scenic Area and National Geological Park an 5A-classified,Self-funded package: Baishui River + Blue Moon Valley (including battery car),Watch the song and dance performance "**Impression of Lijiang**"

Hotel: Duofu Resort or similar Local 5*

DAY 06 LIJIANG-SHANGRI-LA

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, take a bus to Shangri-La, visit [**Songzanlin Temple**] (including eco-friendly bus), drive to Napa Lake, check in at the **Gate of Heaven**, visit [**Dukezong Ancient Town, Guishan**] Park, and see the prayer wheels. Dinner experience: Tibetan ethnic evening party Tusi banquet flavor.

Hotel: Shangri-La Shu Jin Muyun Hotel or similar local 5*

DAY 07 SHANGRI-LA-SHAXI-JIANCHUAN

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, take a bus to the windy place -It is tl filming location of the TV series **Where the Wind Leads** Shaxi Ancient Town to check in the **Millenniu Market Temple Street**, the ancient stage, and Yujin Bridge. Free time, then take a bus to Jianchuan to vi Jianyang Tower and **Jianchuan Ancient City**.

Enjoy the mountain ham ecological hot pot dinner

Hotel:Jianyang Inn or similar

DAY 08 JIANCHUAN-DALI

(Breakfast/Lunch/Dinner)

After breakfast, take a bus to Dali, with a self-paid **Erhai Theme Tour Bus** (including 1 bottle of Dali beer or juice + change of clothes + travel photography + dancing + 3 electronic photos per

person + a 30-second flight photo shoot). After that, check in at the popular [**Dali S-bend Erhai Lake Ecological Corridor**]. The most comfortable way to open Dali Erhai Lake: you can leisurely stare at Erhai Lake, stroll by the Erhai Lake, visit [**Dali Ancient City**] (excluding battery cars), Foreigner Street, and taste the Bai ethnic group casserole fish flavor for dinner.

Hotel: Courtyard Lirenhua Resort Hotel or similar local 4*

DAY 09 DALI – KUNMING



(Breakfast/Lunch/—)

After breakfast, retund to Kunming visit **Golden Horse and Jade Rooster**, which is a historic commercial district that retains ancient architectural styles and strong ethnic characteristics. **Nanping Pedestrian Street**, then go to the 1901 Yunnan-Vietnam Railway themed cultural corridor **Nanqiang Market**, which can take you to quickly learn about more than 100 different Kunming authentic snacks. For the convenience of visiting, you can pay for your own dinner.

Hotel: Hengsheng Hotel or similar local 5*

DAY 10 KUNMING - SINGAPORE

(Breakfast/-/-)

After breakfast,Transfer to the airport at the designated time for your flight back to Singapore.

Remark :

- ✓ The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to Unforeseen changes, weather conditions, Vaccinated Travel Lane rules.
- ✓ In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail
- ✓ Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control



TC: CHN-GT7YRO

行程特色

- ✓ 无购物 不进店
- ✓ 丽江古城
- ✓ 冰塔林大索道
- ✓ 玉龙雪山风景区
- ✓ 蓝月谷
- ✓ 泸沽湖女儿国
- ✓ 沙溪古镇
- ✓ 独克宗古城
- ✓ 松赞林寺
- ✓ 龟山公园
- ✓ 理想邦-圣托里尼
- ✓ 大理古城-洋人街

风味餐

- *土司宴风味
- *雪山小火锅
- *纳西王府宴
- *石锅鱼火锅
- *砂锅鱼风味
- *纳西农家风味

行程包含

- ✓ 直飞昆明往返机票
- ✓ 9晚酒店住宿，二人一室
- ✓ 餐食顺序根据行程提供
- ✓ 导游全程以中文解说
- ✓ 景点门票

行程不含

保证自费项目: RMB600/人

- *大落水码头乘坐摩梭猪槽船游湖+蓝月谷含电瓶车
- *洱海生态廊道+电瓶车、吉普车旅拍
- *司机/导游小费 RMB25/人/天
- *领队小费 SGD2/人/天
- *旅游签证 / 个人旅游保险
- *机场税 燃油税
- *杂费或个人消费

第一天 新加坡-昆明

(—/—/过桥米线风味)

齐集新加坡国际机场，前往昆明，晚餐后送往酒店。

酒店: 5★恒盛酒店或同级

第二天 昆明-大理 (车程约5小时)

(早餐/午: 中式合菜/晚: 砂锅鱼风味)

早餐后，乘车前往电视剧《去有风的地方》拍摄取景地-大理，游【圣托里尼】(含上行电瓶车)参观喜洲古镇，古镇保留了大量明清时期的建筑风格，散发着浓厚的传统韵味，【打网转角楼】是喜洲古镇的一处著名建筑。这座楼房因其独特的角楼设计而闻名，角楼上通常装饰有精美的雕刻和砖雕，是古镇建筑风格的一部分。【网红墙】您可以在这里留影，记录自己的旅行时光，晚餐后入住酒店休息

酒店: 5★大院里人文酒店或同级

第三天 大理-泸沽湖 (车程约4小时)

(早餐/午: 中式合菜/晚: 摩梭风味)

早餐后，前往【东方女儿国-泸沽湖】，到达泸沽湖观景台欣赏风景如画的泸沽湖全景，午餐后，乘车至里格观景台，观泸沽湖美景，参观摩梭民居，晚餐用摩梭特色餐，之后参加最古老的篝火晚会，晚会结束后返回酒店休息。

酒店: 4★海境酒店或同级

第四天 泸沽湖-丽江 (车程约3.5小时)

(早餐/午: 中式合菜/晚: 三文鱼风味)

配套自费: 《大落水码头乘坐摩梭猪槽船游湖》，欣赏晨景中的泸沽湖美景，听摩梭船夫吟唱摩梭歌谣，游【里务比岛】，拜访佛教圣地里务比寺。结束愉快的旅程返丽江，参观【丽江古城】、【四方街】古城的中心地带，是一个四方形的广场，曾是丽江的重要商贸集市。如今，它依然是游客聚集的地方，周围布满了传统建筑、商铺和餐馆。

酒店: 5★多弗度假酒店同级酒店

第五天 丽江

(早餐/午: 雪山小火锅/晚: 纳西王府宴风味)

早餐后，游览【玉龙雪山风景区】游冰塔林大索道，玉龙雪山终年积雪，山顶的雪景尤其迷人。即使在夏季，山顶的积雪也给人一种冰雪覆盖的壮丽景观。雪山的景色极具震撼力，是摄影爱好者的天堂。位于山中的【蓝月谷】，雪山脚下静谧池水，水面五光十色。接着安排欣赏《印象·丽江》歌舞表演。注: 如冰塔林索道遇到索道检修或风过大停运，则更改为云杉坪小索道+电瓶车。

特别备注: 《印象·丽江》为赠送内容，故如因演出方原因停演，旅行社将不再做出任何补偿!

酒店: 5★多弗度假酒店同级酒店



第六天 丽江-香格里拉 (约3小时)

(早餐/午: 中式合菜/晚: 土司宴风味)

早餐后，乘车至香格里拉，游【松赞林寺】(含景区环保车)，松赞林寺不仅是云南省规模最大的藏传佛教寺院，也是川滇一带的格鲁派(黄教)中心，在整个藏区都有着举足轻重的地位。因远望与拉萨布达拉宫颇为相似，有“小布达拉宫”之称。车游纳帕海，打卡【天

空之门】、观景台，游【独克宗古城】、【龟山公园】观转经筒。晚餐体验: 藏式民族风情晚会+土司宴风味。

酒店: 5★蜀锦牧云酒店或同级

第七天 香格里拉-沙溪-剑川 (约3小时)

(早餐/午: 马帮风味/晚: 山老火腿生态火锅宴)

早餐后，乘车前往 打卡去有风的地方—【沙溪古镇】打卡千年集市寺登街、古戏台、玉津桥自由活动，之后乘车至之后乘车至剑川，参观剑阳楼、剑川古城，晚餐品尝中央电视台CCTV2《消费主张》强烈推荐的中国地域十大名宴“山老火腿生态火锅宴”之后返回客栈入住。

特别活动: 剑川白族传统古早飞盐茶会+ 品尝现场冲泡飞盐茶+学跳白族霸王鞭舞蹈

酒店: 剑阳客栈或同级

第八天 剑川-大理 (车程约1.5小时)

(早餐/午: 白族农家菜/晚: 砂锅鱼风味)

早餐后，参加配套自费【洱海主题巡游车】(含1瓶大理啤酒或果汁+换装+旅拍+打跳+每人赠送3张电子照片+一团30秒航快拍)，之后打卡网红【大理S湾洱海生态廊道】，打开大理洱海最舒服的方式: 可以悠闲地对着洱海发呆，可以在洱海边漫步，游览【大理古城】(不含电瓶车)、【洋人街】，晚餐品尝: 白族砂锅鱼风味。

酒店: 5★大院里人文酒店或同级

第九天 大理-昆明 (车程约5小时)

(早餐/午: 中式合菜/晚: —)

早餐后，乘车返回昆明游览【金马碧鸡坊】是一个历史悠久的商业街区，保留着古老的建筑风格和浓厚的民族特色。【南屏步行街】，再前往1901滇越铁路为主题文化长廊【南强集市】它能带你快速了解昆明地道一百多种不重样小吃，为方便游玩，晚餐自理。

酒店: 5★恒盛酒店或同级

第十天 昆明-新加坡

(早餐)

早餐后，于指定时间送往机场乘搭客机返回新加坡。

备注:

*公司保留更改旅行行程、交通安排和住宿的权利，因为出现了无法预料的变化、天气条件以及疫苗接种旅行通道规定。由于公司无法控制的情况，行程可能会有所变动。

*如果中文和英文行程有不吻合之处，请以中文行程为准。

*行程可能会因本公司无法控制的情况而发生变化

